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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  7 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
  
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 3/2012 
Caràcter: ordinària 
Data: 23 de gener 2012 
Horari: 19.35 h a 21 h 
Lloc: sala de reunions del Centre Cívic de Torre-romeu 
 
 
Assistents 
 
Ramon Burgués Salse, president 
Micaela Sánchez Martínez, vocal del PSC 
José Medina Partido, vocal del PSC 
Maria Aguilar Moreno, vocal del PSC 
Manuel Moya Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu 
Maria Teresa Santiago Quero, vocal de les entitats de gent gran 
Antonia Verdugo Ruiz, vocal de les entitats culturals 
Xavier Gómez Vidal, vocal de les entitats juvenils  
Ahmed El Ghailny Gailn, vocal del grup altres entitats 
Bohoreh Kebbeh Sansireh vocal del grup altres entitats 
Andreu Barea Sabaté, secretari delegat 
 
Altres assistents: 
 
Manel Cendón González, cap d’explotació de Transports Urbans de Sabadell (TUS) 
Maribel Castaño Muñoz, tècnica del Servei de Mobilitat, Trànsit i Transport 
Eva Vives Abellan, tècnica de territori del Districte   
Públic assistent 
 
 
Absents 
 
Ángela García Camacho, vocal de les entitats de gent gran 
Jordi Nogués Carbonell, vocal dels centres d’atenció primària 
Karzazi Houcine El Hach, vocal de les entitats culturals 
 
Excusen l’absència: 
 
Ricard Estrada Moreno, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Joaquín Morales Elena, vocal del PSC 
Josefa Garcia Salvador, vocal de les entitats de comerciants 
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Ordre del dia 
 
1. Aprovació de les actes anteriors. 
2. Modificació de les línies d’autobús urbà els festius. 
3. Aprovació de la proposta d’atorgament de la Medalla d’Honor de Sabadell. 
4. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Educació i 

Consell de Ciutat. 
5. Comunicacions. 
6. Torn obert de paraules. 
 
Atès que hi ha el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte, de 30 d’abril de 1997, el president declara oberta la sessió. 
 
 
 
Desenvolupament de la sessió 

 
 

1. Aprovació de les actes anteriors 
 

L’acta de la sessió anterior s’aprova per unanimitat dels assistents, per votació 
ordinària. 

 
 
2. Modificació de les línies d’autobús urbà els festius 
 

El president, el Sr. Ramon Burgués, dóna la paraula al Sr. Manel Cendón de la TUS. 
 
Comença la intervenció comentant que s’han hagut d’automatitzar algunes línies perquè 
hi havia recorreguts que anaven buits. Es millora així el rendiment i l’eficiència del 
servei. 
 
Les línies festives, que en són 5, estan identificades amb la lletra F davant de l’autobús. 
En relació amb el Districte 7, és la F4. Al Districte 7 no hi ha hagut cap canvi de 
freqüència, només una petita variació al barri de Can Roqueta arran de la demanda de 
la Fundació Atendis i per tal de donar més servei al usuaris de la fundació. 
 
Com a novetat, explica que a la ronda de Zamenhof s’ha creat un punt d’intercanvi de 
diferents línies d’autobús els dies festius. Els usuaris que no tinguin connexió directa 
hauran de fer parada a la ronda de Zamenhof i amb un màxim de 15 minuts podran 
agafar una altra línia. 
 
El Sr. Antonio Cuenca, públic assistent, pregunta per què s’han deixat de vendre els 
tiquets d’autobús a Unnim. 
 
El Sr. Manuel Cendón, de la TUS, fa saber que Unnim ha informat l’Ajuntament de 
Sabadell que no vol continuar venent els tiquets per finestreta. Informa que actualment 
només els venen el Banc Sabadell, Cajamar i el Corte Inglés. A Unim només es podran 
adquirir en els caixers que tinguin la màquina expenedora. 
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El problema del Districte7 és que al barri de Torre-romeu només es disposa actualment 
d’una màquina d’aquestes a la part de dalt del barri, concretament a la caixa Unnim del 
carrer de Sau i el barri del Poblenou s’ha quedat sense cap punt de venda. 
 
Fa saber que s’estan buscant diferents possibilitats de punts de venda al barri del 
Poblenou per tal de donar servei als habitants del barri. 
 
El Sr. Antonio Cuenca, públic assistent, suggereix que siguin els conductors que les 
puguin vendre.  
 
El Sr. Manuel Cendón, de la TUS, comenta que no es pot carregar de més feina els 
conductors. 
 
El Sr. Ramon Burgués diu que l’Ajuntament de Sabadell es compromet a buscar les 
millors solucions per al Districte 7 per tal que tots els ciutadans puguin accedir a la 
compra dels tiquets del autobús sense cap tipus de dificultat. 
 
El Sr. Xavier, vocal de les entitats juvenils, exposa que durant el primer trimestre de curs 
han fet un projecte que tractava de realitzar l’acompanyament dels joves a l’institut. Van 
detectar que diferents vegades l’autobús no parava i per tant això provocava que els 
joves arribessin tard a l’institut. Aquesta situació els va passar tant amb els autobusos 
de la línia 4 com la línia 6. 
 
El Sr. Manuel Cendón, de la TUS, comenta que aquestes dues línies en hores punta 
van sempre molt plenes. El que es fa és posar reforços per tal d’evitar que cap usuari no 
es quedi sense poder pujar. 
 
El Sr. Ramon Burgués comenta que un tema d’aquest tipus s’ha de solucionar al més 
aviat possible. 
 
El Sr. Xavier, vocal de les entitats juvenils, comenta que quan fan alguna excursió amb 
l’esplai i es troben que no tots els joves poden pujar a l’autobús. Els havien informat que 
havia un límit de 25 places i li agradaria saber si realment és així. 
 
El Sr. Manuel Cendón li comenta que es limita una quantitat perquè no s’ompli tot 
l’autobús i així poder continuar donant servei a la resta d’usuaris.  
 
També comenta que si no l’agafen a les hores punta podrien, en principi, pujar tots 
sempre que avisi abans la companyia. 
 
El Sr. Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu, pregunta per la línia 23. El Sr. Manuel 
Cendón, de la TUS, li fa saber que hi ha hagut modificacions, que s’han suprimit 
algunes expedicions on no es registrava cap, o pràcticament cap usuari i es mantenen 
les freqüències que coincideixen amb l’horari escolar.  
 
El Sr. Ramon Burgués agraeix la intervenció al Sr. Manuel Cendón. 
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3. Aprovació de la proposta d’atorgament de la Medalla d’Honor de Sabadell 
 

Com cada any l’Ajuntament de Sabadell atorga 10 medalles d’Honor. Set a proposta 
dels consells de districte i 3 a proposta de la Junta de Portaveus. 
 
Aquest any la proposta de la Medalla d’Honor l’ha fet l’AV del Poblenou a favor de 
l’Escola Joan Montllor del barri de Torre-romeu, que aquest any complirà 50 anys de 
trajectòria. 
 
El Sr. Medina, vocal del PSC, comenta que en els moments de crisi econòmica en què 
ens trobem i la despesa que pot representar un acte com aquest per a l’Ajuntament de 
Sabadell, la seva proposta és de no donar aquest any cap medalla. Per tant, el seu vot 
és en contra. 
 
El Sr. Ramon Burgués fa saber que la despesa en aquests tipus d’acte és mínima, que 
el cost es gairebé simbòlic i en canvi representa un distinció important per a la gent que 
treballa dia a dia. 
 
El Sr. Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu, diu que ell personalment ha estat consultat i 
que hi vota a favor. 
La resta de vocals hi voten a favor. En resum, 8 vots a favor, un vot en contra i una 
abstenció.  
 
 

4.  Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Educació i 
Consell de Ciutat 

 
Ens informen que no han estat convocats els vocals del consell de districte als diferents 
consells sectorials. 

 
 
5.  Comunicacions 
 

El Sr. Andreu Barea, coordinador del Districte 7, comunica que Vimusa ofereix pisos de 
lloguer amb opció de compra al barris de Can Puiggener i el Poblenou. 
 
També posa a la venda una promoció de pisos a preu social al barri de Torre-romeu. 
Pròximament es farà una jornada de portes obertes per poder veure els habitatges. 

 
 
6.  Torn obert de paraules 
 

EL Sr. Medina, vocal del PSC, manifesta la seva oposició en relació amb la pujada dels 
impostos d’un 3% quan l’IPC ha estat del 2,4%. Per tant, el normal hauria estat que es 
pugessin segons IPC. 
 
Diferents representants del Consell del Districte també manifesten la seva oposició 
respecte a la pujada dels impostos. 
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El regidor li fa saber que, malgrat que el Consell del Districte no és l’òrgan que aprova 
ordenances i pressupostos, sí que ha de ser informat de primera mà i, en aquest sentit, 
també es fan constar en acta les opinions dels diferents vocals que manifesten que la 
pujada és excessiva, i que pensen que s’hauria d’haver tingut en compte l’IPC que ha 
estat del 2,4%. 
 
Amb tot, el regidor també recorda que qualsevol increment afavoreix zones com el 
Districte 7, que està entre les principals destinatàries dels recursos que l’Ajuntament 
pugui rebre. 
 
El Sr. Medina, vocal del PSC, sol·licita la possibilitat d’instal·lar unes marquesines per a 
l’autobús i alguns bancs i situar-los a les parades ubicades al costat de l’ambulatori del 
barri del Poblenou i a la parada ubicada al final del carrer de Banyoles del barri de 
Torre-romeu.  
 
El regidor comenta que s’estudiarà la viabilitat de la propostes. 
 
El Sr. Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu, comenta que al districte la majoria de 
parades d’autobús no tenen rellotge. Sol·licita que s’equiparin respecte a les del centre 
de Sabadell. 
 
La Sra. Maria Teresa Santiago Quero, vocal del casal de gent gran, comenta que els 
contenidors situats al costat de l’escola bressol obstaculitzen la visibilitat. Sol·licita que 
es canviï d’ubicació. 
 
Per últim, el Sr. Ramon Burgués comunica als vocals i el públic assistent que a partir del 
mes de març serà tots els dilluns, de 15 a 18 h, al Centre Cívic de Torre-romeu. 

 
 
El president aixeca la sessió, de la qual, com a secretari delegat, estenc aquesta acta. 
 
El secretari delegat Vist i plau  

El president 
 
 
 


